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SENAT RZECZYPOSPOLITEJ POLSKIEJ

Zapis stenograficzny
(129)

Wspólne posiedzenie
Komisji Samorządu Terytorialnego
i Administracji Państwowej (12.)

oraz Komisji Gospodarki Narodowej (14.)
w dniu 6 lutego 2008 r.

VII kadencja



Zapis stenograficzny jest tekstem nieautoryzowanym.

Porządek obrad:

1. Rozpatrzenie wniosków zgłoszonych na 5. posiedzeniu Senatu do ustawy o zmianie
ustawy o drogach publicznych.



(Początek posiedzenia o godzinie 19 minut 29)

(Posiedzeniu przewodniczy przewodniczący Komisji Samorządu Terytorialnego
i Administracji Państwowej Mariusz Witczak)

Przewodniczący Mariusz Witczak:

Witam serdecznie.
Otwieram dwunaste posiedzenie Komisji Samorządu Terytorialnego i Admini-

stracji Państwowej oraz czternaste posiedzenie Komisji Gospodarki Narodowej.
Pan minister Jarmuziewicz lada moment do nas dotrze. Ale, pomimo że go jesz-

cze nie ma, to nie mamy problemu, jeżeli chodzi o poprawki pierwszą, trzecią, czwartą,
piątą, szóstą i siódmą, ponieważ one zostały już wcześniej omówione i poparte przez
komisję, strona rządowa już się do nich ustosunkowała.

Zatem przystępujemy do głosowania łącznego.
Poprawki są znane. Nad poprawkami pierwszą, trzecią, czwartą, piątą i szóstą

możemy głosować łącznie.
Zatem kto jest za przyjęciem poprawek? (19)
Nie widziałem czy w głosowaniu wszyscy byli jednomyślni, zatem spytam: czy

ktoś jest przeciw? Nie.
Czy ktoś się wstrzymał od głosu? (1)
Jeden senator wstrzymał się od głosu. Miałem więc rację nie stwierdzając, że

głosowanie było jednomyślnie.
Poprawka została poparta przez połączone komisje.
Witam serdecznie pana ministra, czekaliśmy z niecierpliwością. Witam serdecz-

nie również pana przewodniczącego Misiaka.
Szanowni Państwo, teraz poprawka siódma. Została ona poparta tylko przez

Komisję Gospodarki Narodowej, ale jest państwu już dobrze znana. Nie będziemy jej
omawiać, chyba że przedstawiciele komisji samorządu chcieliby usłyszeć kilka słów na
ten temat. Czy jest taka potrzeba? Nie, poprawka jest jasna.

Stanowisko ministerstwa co do poprawki jest, jak rozumiem, niezmiennie po-
zytywne, tak? Panie Ministrze, bardzo się cieszę.

Zatem poddaję poprawkę siódmą pod głosowanie.
Kto jest za? (20)
Tym razem to już jest chyba głosowanie jednomyślne. Ale na wszelki wypadek

spytam: kto jest przeciw? Nie widzę zgłoszeń.
Kto się wstrzymał od głosu? (2)
Dwaj senatorowie wstrzymali się od głosu.
Poprawka została poparta przez połączone komisje.
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Do omówienia została nam poprawka druga. Bardzo proszę państwa legislato-
rów o ustosunkowane się do poprawki drugiej, złożonej przez senatora Trzcińskiego.

Bardzo proszę.

Starszy Legislator w Biurze Legislacyjnym w Kancelarii Senatu
Jakub Zabielski:

Dziękuję bardzo.
Panie Przewodniczący, Wysokie Komisje, poprawka ma charakter merytorycz-

ny, w związku z tym ja mogę powiedzieć jedynie, jaki jest jej cel. Mianowicie pan se-
nator Trzciński dąży do tego, aby urzędnik zabezpieczenia powoływany był jedynie na
etapie budowy i użytkowania tunelu, a nie na etapie jego projektowania. Od strony
technicznolegislacyjnej poprawka napisana jest poprawnie. Dziękuję.

Przewodniczący Mariusz Witczak:

Dziękuję bardzo.
Panie Ministrze, proszę o ustosunkowanie się do poprawki drugiej. Czy rząd ją

popiera, czy nie?

Sekretarz Stanu w Ministerstwie Infrastruktury
Tadeusz Jarmuziewicz:

Rząd nie popiera przedstawionej poprawki, dlatego że mamy do czynienia, pro-
szę państwa, z konkretną liczbą sytuacji. Nie wyobrażam sobie okoliczności, w których
zaprojektowano by tunel o długości 500 m, nie budowano by go, a ten ktoś zostałby na
to stanowisko powołany. Mówimy o hipotetycznej liczbie trzech tuneli, które mogą
być obecnie w Polsce budowane, w związku z tym wspomniana sytuacja jest z życio-
wego punktu widzenia absolutnie wykluczona. Nie ma takiej możliwości, dlatego nie
popieramy tej poprawki.

Przewodniczący Mariusz Witczak:

Dziękuję, Panie Ministrze.
Poddajemy poprawkę drugą pod głosowanie.
Kto jest za poprawką? Nie widzę zgłoszeń.
Kto przeciw? (10)
Kto się wstrzymał od głosu? (12)
Dziękuję bardzo. Poprawka nie została poparta przez połączone komisje.
Szanowni Państwo, zatem wyczerpaliśmy porządek obrad.
Musimy jeszcze tylko wyznaczyć sprawozdawców, a właściwie jednego, bo to

jest posiedzenie połączonych komisji.
Kto z państwa zechciałby być sprawozdawcą?
(Wypowiedzi w tle nagrania)
Pan senator Meres, osoba bardzo kompetentna w sprawach bezpieczeństwa

i niemalowany generał, co będziemy przy każdej okazji powtarzać, Panie Senatorze.
Bardzo dziękuję.
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Zamykam dwunaste posiedzenie Komisji Samorządu Terytorialnego i Admini-
stracji Państwowej, a czternaste Komisji Gospodarki Narodowej. Dziękuję bardzo.

(Koniec posiedzenia o godzinie 19 minut 34)
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